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George W. Bush, the 43rd President of the United States, has authored a personal
biography of his father, George H. W. Bush, the 41st President.

Forty-three men have served as President of the United States. Countless books have
been written about them. But never before has a President told the story of his father,
another President, through his own eyes and in his own words. A unique and intimate
biography, the book covers the entire scope of the elder President Bush’s life and
career, including his service in the Pacific during World War II, his pioneering work in
the Texas oil business, and his political rise as a Congressman, U.S. Representative to
China and the United Nations, CIA Director, Vice President, and President. The book
shines new light on both the accomplished statesman and the warm, decent man
known best by his family. In addition, George W. Bush discusses his father’s influence
on him throughout his own life, from his childhood in West Texas to his early campaign
trips with his father, and from his decision to go into politics to his own two-term
Presidency.

作者介绍: 
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GEORGE W. BUSH is the 43rd President of the United States, serving from 2001-2009.
He previously served as Governor of Texas. He now lives in Dallas, where he founded
the George W. Bush Presidential Center at Southern Methodist University.
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评论

“I love you more than tongue can tell." said the elder Bush. What a family and what a
life! Finished on 12/05/2014

-----------------------------
一口气读完了,感人。我还是很喜欢小布什写的书。
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-----------------------------
小布什总统对老布什总统的回忆录。如小布什承认的一样，这本书并不客观，书中关于
越战和两次伊拉克战争的评价必会引起争议。这是一封给父亲的“情书”，文中充满了
对于父亲的敬仰和支持。小布什将父亲当选总统后的笔墨主要花在了他较为成功的外交
事务（东欧，苏联，伊拉克）上，而尽量回避了他在内政上的一些失败。作者总统和儿
子的两重身份让读者更能清晰评判老布什作为个人和作为总统。

-----------------------------
简单而真实，温暖而有力量

-----------------------------
poor guy as writer!

-----------------------------
这爷俩儿是真幽默。

-----------------------------
详细描述了老布什的奋斗，非常生动，值得一读。我听的是有声书，小布什读的。

-----------------------------
小布什对老父爱的深沉。开篇和结尾都非常有趣真挚，干净利落，还说老克也把老布什
当爹看。读的时候确实有文化差异，比如热衷竞选是为人民服务啥的。老布什落选第二
个4年总统选举，基本上都归结于外部力量，出师未捷身先死，错的都不在自己。

-----------------------------
写的文笔很简单易读 有几处很触动 虽不一定所有父母都能培养出总统
但优秀的人多数受家庭影响很深

-----------------------------
Real gentleman.

-----------------------------
太伟大的一家人，看了真的挺感动的，老布什图书馆，看了这本书再去，感觉不一样



-----------------------------
本書是小布什描寫的老布什波瀾壯闊的一生，真的是波～瀾～壯～闊～小布什的描寫娓
娓道來，平鋪直敘，卻又不顯無趣。多了一些個人解讀和對其父親失敗的辯解，因為不
熟悉美國歷史及選舉，中間一些選舉的細節我走神了沒讀進去。感覺有點過分強調其父
的個人魅力，也合情理，畢竟是兒子眼中的父親，只是好奇個人魅力外交真的如書中所
說的那麼有用？但平易近人確是老布什踐行一生的美德，值得深思和學習。

-----------------------------
听一位总统讲另一个总统的故事……

-----------------------------
挺感人的。让我知道一个传统美国价值观的传承是经过很多代人努力的。充满了正能量
。让我在孤独的新年里感觉到一股正能量。
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书评

By Janice Shaw Crouse George W. Bush’s critics, if they bother to read 41: Portrait of
My Father, will likely complain that what the book shows best is nepotism, the doors
that can be opened by tribal connections. To the less cynical eye, however, this vo...  
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